
	  

	  

	  

Motion	  till	  årsstämma	  2018	  för	  BRF	  Stadshusparken	  2	  	  

	  

Ärende:	  Upprättande	  av	  permanenta	  farthinder	  på	  ljusdalsgatan	  
	  

Bakgrund	  
Ända	  sen	  sommaren	  2016	  då	  inflytt	  till	  Stadshusparken	  2	  ägde	  rum	  har	  det	  bland	  
föreningens	  medlemmar	  diskuterats	  olika	  åtgärder	  för	  att	  få	  ner	  hastigheten	  på	  
Ljusdalsgatan	  då	  hastigheten	  på	  flera	  fordon	  upplevs	  som	  för	  hög.	  
Bostadsrättsföreningens	  styrelse	  har	  i	  samråd	  med	  ALM	  Equity	  satt	  upp	  varningsskyltar	  
som	  uppmanar	  till	  lägre	  hastighet	  och	  även	  monterat	  temporära	  farthinder	  som	  är	  
utlagda	  under	  sommarhalvåret.	  Trots	  detta	  kör	  många	  fordon	  för	  fort	  över	  farthindren	  
och	  under	  vinterhalvåret	  monteras	  de	  bort	  då	  plogbilen	  behöver	  kunna	  komma	  fram.	  	  	  
	  

Problematik	  
Risken	  för	  olyckor	  är	  hög	  då	  många	  barn	  leker	  och	  korsar	  gatan,	  samtidigt	  som	  bilar	  kör	  
fort	  på	  Ljusdalsgatan.	  Särskilt	  då	  sikten	  är	  skymd	  pga.	  parkerade	  bilar.	  Flera	  som	  bor	  på	  
den	  korta	  delen	  av	  Ljusdalsgatan	  upplever	  även	  att	  många	  tar	  fart,	  d.v.s.	  accelererar,	  
med	  sitt	  fordon	  då	  de	  svänger	  runt	  hörnet	  från	  den	  långa	  delen	  av	  Ljusdalsgatan.	  	  	  
	  

Åtgärd	  	  
Eftersom	  de	  temporära	  farthindren	  samt	  skyltarna	  inte	  fått	  ner	  farten	  tillräckligt	  
föreslår	  jag	  att	  permanenta	  farthinder	  asfalteras	  på	  Ljusdalsgatan.	  Dels	  för	  att	  dessa	  går	  
att	  göra	  högre	  än	  de	  temporära,	  vilka	  är	  lätta	  att	  köra	  över,	  och	  dels	  för	  att	  hindren	  
kommer	  att	  ligga	  kvar	  året	  om.	  
	  
Med	  vänliga	  hälsningar,	  
Hibo	  Gulaid-‐Heinold	  	  	  
	  
	  


